
 

Zápisnica 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu pri MZ v Rožňave 

 dňa 27.11.2014 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie  otvoril podpredseda Mgr. Matúš Bischof, privítal všetkých prítomných 
a oboznámil ich s programom zasadnutia. Do bodu rôzne zaradil incident na Spojenej škole 
Komenského 5 v Rožňave. Všetci prítomní členovia komisie  súhlasili s navrhnutým 
programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili.  

k bodu č. 1 

Návrh na II. zmenu rozpočtu mesta vrátane rozpočtových organizácií na rok 2014 
Ing. Leskovjanská – prezentovala predložený materiál a podrobne vysvetlila jednotlivé 
položky, ktoré zaujímali členov komisie. Navrhovaná zmena rozpočtu vyplýva z potreby 
zreálnenia  príjmovej časti rozpočtu a následne výdavkovej časti. Schodok medzi príjmami 
a výdavkami kapitálového rozpočtu a finančných operácií je krytý prebytkom bežného 
rozpočtu.  
 
Z prítomných 6 členov komisie hlasovalo: 
za: všetci prítomní členovia komisie 
 
Uznesenie č. 1/11/14 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
návrh na  II. zmenu rozpočtu mesta vrátane rozpočtových organizácií na rok 2014.  
 
 

k bodu č. 2 

VZN o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, 
dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava - návrh 
Mgr. Halyák – VZN o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na 
žiaka základnej umeleckej školy, dieťa materskej školy a dieťa školského zariadenia, 
zriadených na území mesta Rožňava na rok 2014 bolo schválené uznesením MZ č. 279/2013 
dňa 4. 12. 2013. Jeho zmena bola schválená dňa 27. 2. 2014 uznesením MZ č. 16/2014. 
Vychádzajúc z údajov o návrhu štátneho rozpočtu na budúci rok navrhujeme prijať nové VZN 
a v jeho prílohe č. 1 sumy finančných prostriedkov na rok 2015 upraviť, pričom 
nevylučujeme ani ďalšie zmeny v priebehu roka, v závislosti od schváleného štátneho 
rozpočtu.   
Mgr. Bischof – nemôže sa adekvátne rozhodnúť o niečom na základe nedostatočne kvalitne 
predložených informácií. Vychádza len z predloženej tabuľky kde sú sumy podstatne nižšie 
ako predchádzajúci rok. Nevidí garanciu, aby rozdiel týchto finančných prostriedkov bol 
premietnutý a schválený v rozpočte mesta na rok 2015 čím utrpia školy – ŠKD. 
Ing. Leskovjanská – VZN tvorí základ pre tvorbu rozpočtu na rok 2015 a dáva sa na 
schvaľovanie teraz z dôvodu, že keď v januári prídu podielové dane, vedia ich presunúť na 
školy.  Prepočty sú na počet žiakov v škole, nižšie čísla vychádzajú z rozpočtu štátu a nie 
z rozpočtu mesta a nedôjde k tomu, aby nebol vykrytý rozpočet.  
PaedDr. Mičudová – čísla vychádzajú z koeficientu pre ŠKD, ktoré stanovuje štát a finančné 
prostriedky prichádzajú formou podielových daní. Školy predložili požiadavku na výšku 



finančných prostriedkov (rozpočet), ktoré potrebujú na zabezpečenie ŠKD. Tak ako doposiaľ, 
aj budúcom roku bude mesto prispievať zo svojho rozpočtu na finacovanie ŠKD podľa reálnej 
potreby  škôl. Finančné rozdiely sú z toho dôvodu, že v navrhovanom VZN je počítaná suma 
na každého žiaka školy, v doteraz platnom VZN sa stanovila suma na žiaka ŠKD. Po porade s 
riaditeľmi škôl bolo vysvetlené, že dofinancovanie ŠKD bude zahrnuté v rozpočte mesta na 
rok 2015.  
Mgr. Szőllős – žiadal, aby v budúcom rozpočte mesta boli pri jednotlivých školách – ŠKD aj 
kolónky pre ľahší prehľad: rodič – podielové dane – mesto. 
Mgr. Prékop – takýto pokles finančných prostriedkov môže viesť k zatvoreniu ŠKD.  
 
Z prítomných 7 členov komisie hlasovalo: 
za: všetci prítomní členovia komisie 
 
Uznesenie č. 2/11/14 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť VZN 
o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa 
MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta Rožňava podľa predloženého 
návrhu a navrhuje zohľadniť vzniknuté rozdiely v rozpočte mesta na roky 2015 – 2017 podľa 
reálnych potrieb škôl a školských zariadení.  
 
k bodu č. 3 

Rôzne – incident na Spojenej škole Komenského 5 v Rožňave 

Mgr. Bischof – požiadal riaditeľku školy o vyjadrenie sa k incidentu a  vedúcu odboru o 
stanovisko k problému resp. k predchádzaniu k podobným udalostiam.  
Mgr. Prékop – oboznámila členov komisie o incidente a čo mu predchádzalo. Problémy 
s dotyčným žiakom boli už aj v minulosti a preto chcela žiaka preložiť do inej triedy. S tým 
však žiak nesúhlasil. Riaditeľka navrhovala aj návštevu u psychológa. Spolupráca s rodičmi 
bola ťažká a opakované návštevy neviedli k riešeniu problému, naopak,  vyústilo to najprv do 
ústnej potýčky a potom aj do fyzického útoku. Útok na riaditeľku rieši polícia. 
PaedDr. Mičudová – vzhľadom k tomu, že škola má právnu subjektivitu,  je v kompetencii 
riaditeľa školy ako zabezpečí bezpečnosť žiakov, pedagógov a iných zamestnancov školy. 
Vstup do priestorov školy je možné zabezpečiť uzamykaním vchodových dverí, posilnením 
dozoru pri vchodových dverách a pod. V prípade, že riaditeľ školy požiada zriaďovateľa o 
pomoc, alebo zriaďovateľ dostane podnet, bude vo veci konať. Riaditeľka požiadala  
zriaďovateľa o hliadkovanie Mestskej polície pred budovou školy v stanoveným časoch, k 
čomu aj došlo, aby sa tým zabezpečila bezpečnosť a ochrana žiakov a zamestnancov školy.  
Spomínaný incident – útok na riaditeľku rieši polícia vec je v štádiu vyšetrovania.   
 
 

 
 
 

Zapísala: Erika Švedová                      Mgr. Matúš Bischof  v.r. 
                                           podpredseda komisie 

 
 


